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З А П И С Н И К 

 23. сједнице Комисије за саобраћај и комуникације, 

 одржане 26.01. 2006. године  

 

Сједница је одржана  26.01.2006., с почетком у 14,10 сати. 

 

Сједници су присуствовали чланови Комисије:            

  

1. Милош Јовановић, предсједавајући  

2. Милорад Живковић  

3. Мухамед Морањкић   

4. Ружа Сопта      

5. Селим Бешлагић            

6.   Адем Хускић. 

 

 

 

 

Сједници нису присуствовали: Ненад Мишић,Иво Лозанчић и  Изет Хаџић. 

 

У име Вијећа министара БиХ, сједници су присуствовали:,  Жељко Кнежевић, помоћник 

министра  комуникација и транспорта БиХ, Којо Копривица и Тимур Гаџо, службеници 

Министарства  комуникација и транспорта БиХ. 

Као предлагач Закона сједници је присуствовала посланица Душанка Мајкић. 

Сједници је присуствовао и привремени секретар Комисије Ахмед Јаловичић. 

 

 

Предсједавајући Милош Јовановић предложио је сљедећи 

 

Д Н Е В Н И   Р Е Д 

 

1. Верифицирање Записника 22. сједнице, одржане 05.12.2005.године, 

2. Приједлог закона о Агенцији за информационо друштво Босне и Херцеговине, 

предлагач Савјет  министара БиХ, 

3. Приједлог закона о допуни Закона о путним исправама БиХ, предлагач Душанка 

Мајкић, 

4. Разматрање Извјештаја о раду Државне регулаторне комсије за електричну енергију у 

2005.г. 

5. Приједлог Плана рада Комисије за 2006.годину  

6.  Остала питања. 

 

  

Мухамед Морањкић је истакао да има примједбу на дневни ред и напоменуо да није био 

присутан на прошлој сједници када се разматрао Трећи извјештај Министарства 

комуникација и транспорта  БиХ о додјељеним ЦЕМТ  и билатералним дозволама, те да 

не би прихватио закјучак о прихватању Извјештаја,па тражи да се под тачком остало 

уврсти у дневни ред и питање  овог Извјештаја. 
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Предсједавајући   је одговорио да је  Комисија завршила рад по питању Извештаја и да 

уколико жели Морањкић ,може да предложи нову тачку дневног реда. 

 

Селим Бешлагић је истакнуо да нема потребе гласати о новој тачки дневног реда,па 

предложе да се о ЦЕМТ дозволама расправља под тачком остала питања. 

 

Комсија је једногласно подржала овај приједлог, па је предложени дневни ред 

једногласно прихваћен. 

   

На упит чланова Комисије да ли је покренута истрага СИПЕ око издавање ЦЕМТ 

дозвола,Којо Копривица је одговорио да је СИПА изузела документацију везано за ЦЕМТ 

дозволе. 

 

Ад. 1. 

 

На приједлог Записника није било примједби,па је Комисија  једногласно верифицирала 

Записник 22. сједнице одржане 05.12.2005.године..  

 

Ад.2 

 

Предсједавајући је подсјетио да су на прошлој сједници усвојени принципи Приједлог 

закона о Агенцији за информационо друштво Босне и Херцеговине  и једанаест амандмана 

на Закон,те да је остало да се   разматра амандман на члан 28. и да тражено мишљење од 

Савјета министара о овом амандману није до данас достављено. 

 

Мухамед Морањкић указао је да је данас добио мишљење Министарства  комуникација и 

транспорта , што није у складу са процедуром, тако да не прихвата мишљење Министарства 

и да је оно за њега неважеће. 

 

Милорад Живковић нагласио је  да није био на прошлој сједници, те подсјетио да је  раније 

указао да су  за њега неприхватљиви  предложени принципи Закона и сматра да је најбоље 

рјешење да се уради нови Предлог закона. 

 

Ружа Сопта сматра да је усвајање предложеног амандмана на члан 28.у супротности са 

принципима Закона и  истакнула да неће подржати амандман. 

 

Селим Бешлагић је  мишљења да би требало отворити Јавну расправу о Закону,као  и да би 

било корисно анимирати људе из струке. 

 

Предсједавајући је одговорио Бешлагићу да сада није могућа Јавна расправа  и да је данас 

потребно донијети коначну одлуку о Закону. 

 

Душанка Мајкић  истакла је да иако није члан Комисије ,сматра да се мора узети у обзир 

чињеница да се ради о области која није позната многима и   да подржава  приједлог Селима 

Бешлагића. 

 

Адем Хускић сматра да би било корисно организирати Јавну расправу,мада овдје није ријеч 

само о струци, те да би се послије расправе опет вратили на политички терен. 

 

Жељко Кнежевић указао је  да уколико би се провела Јавна расправа, да би требали 

учествовати и представници Европске комисије, који би изнијели своја искуства. 
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Ружа Сопта истакнула је  да Министартсво заговара драстичну промјену Закона, без 

мишљењаВијећа министара ,што је неприхватљиво. 

 

Предсједавајући је нагласио да Комисија мора завршити процедуру,па се приступило 

гласању  о: 

 

АМАНДМАН 17. 

 

Члан 28. се брише. (Момчило Новаковић) 

 

Амандман није усвојен. 

 

Након  гласања о амандману , ,Комисија је :  

1.већином гласова прихватила текст Предлога закона о Агенцији за информационо друштво 

Босне и Херцеговине с усвојеним  амандманима,   

2. констатовала да је предложени Закон неопходно донијети, те предлаже Представничком 

дому  Парламентарне скупштине БиХ његово усвајање. 

На основу члана 89. Пословника, Комисија је за извјестиоца одредила предсједавајућег 

Комисије Милоша Јовановића. 

 

Ад. 3 

 

Душанка Мајкић истакла је  да јој је жао што се Приједлог закона о допуни Закона о 

путним исправама БиХ разматра тек након четири мјесеца од подношења Приједлога, те 

сматра да ће Комисија подржати Закон, јер је апсурдно тржити сагласност оба родитеља за 

дијете које је судском одлуком повјерено на васпитање једнома од родитеља.  

  

Предсједавајући је констатовао да нема уложених амандмана на Приједлог закона , ,па је 

Комисија: 

1. једногласно подржала принципе закона  

2.једногласно прихватила текст Приједлога закона о допуни Закона о путним исправама  

Босне и Херцеговине с усвојеним  амандманима,   

3. констатовала да је предложени Закон неопходно донијети, те предлаже Представничком 

дому  Парламентарне скупштине БиХ његово усвајање. 

На основу члана 89. Пословника, Комисија је за извјестиоца одредила предсједавајућег 

Комисије Милоша Јовановића. 

 

Ад 4. 

 

Мухамед Морањкић указао је  да је данас добио обавијест Министарства комуникација и 

транспорта БиХ да ће у 2006.години упутити у процедуру пет закона и да је потребно да 

Министарство прецизира рокове,како би се ови закони уврстили по кварталима у План рада. 

 

Селим Бешлагић је мишљења да је неопходно да План садржава у сваком кварталу 

приједлоге законске регулативе везане за  Коридор 5Ц. 

 

Ружа Сопта је подржала приједлог Бешлагића и истакла да Комисија треба бити активнија 

по питању Коридора 5Ц. 

 

Адем Хускић сматра да би требало квартално тражити извјештаје од Вијећа министара о 

Коридору 5Ц,као и да би било корисно да чланови Комсије посјете интитуције које су 
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формиране кроз законодавство из надлежности Комисије,па предлаже да се сачини План 

посјете овим институцијама, што је једногласно прихваћено. 

 

Предсједавајућ сматра да изнесене сугестије треба уврстити у План рада, је предложио да се 

усвоји  такав Приједлог плана рада Комисије за 2006.годину  ,што је Комсија једногласно 

прихватила.  

 

Ад. 6 

 

Селим Бешлагић је предложио,а Комисија је једногласно прихватила сљедећи закључак:  

 

1.Вијеће министара путем Министарства комуникација и транспорта  БиХ треба да поднесе 

Извјештај о досадашњим активностима на реализацији пројекта изградње аутопута на 

Коридору 5Ц, 

2.Вијеће министара  БиХ треба да сачини План реализације пројекта за све његове фазе 

(технички и финансијски),како би се о истом могла обавити јавна расправа на сједници 

Комисије за саобраћај и комуникације, 

3.Извјештај из прве тачке  и План реализације из друге тачке овог Приједлога ,Савјет 

министара ће  Парламентарној скупштини доставити Бих  у року од мјесец дана. 

Овај закључак се  упућује Колегију Представничког дома, са захтјевом да се истим допуни 

Дневни ред 73. сједнице Представничког дома. 

 

Мухамед Морањкић  истакао је да је он покренуо активности везане за  неправилности при 

издавању ЦЕМТ дозвола и билатералних дозвола,да проблем датира од 2004.године,те 

подсјетио да је након Другог извјештаја Министарства донесена одлука о посјети министру 

Докићу и да је тада договорено да Министарство сачини цјеловит извјештај.Нагласио је да 

извјештај који је достављен није дао одговор ни на једно питање од седам његових 

питања,као и да је открио низ неправилности у самом извјештају. 

 

Селим Бешлагић је нагласио да је велика ствар што је СИПа покренука истрагу и да би 

било корисно да СИПА достави информацију о резултатима истраге. 

Након завршетка расправе,Комсија је усвојила сљедећи закључак: 

 

Да се обавијести  Колегиј Представничког дома о активностима Комисије у вези 

разматрања Извјештаја Министарства комуникација и транспорта БиХ о поступку и начину 

расподјеле ЦЕМТ и других  дозвола домаћим превозницима,као и да се  предлаже Колегију 

да  се упути захтјев СИПА-и за достављање Информације о резултатима извршене контроле 

издавања ЦЕМТ и других  дозвола.  

 

Сједница Комисије завршена је у 15,50 сати. 

 

 

 

ПРИВРЕМЕНИ   СЕКРЕТАР КОМИСИЈЕ           ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ КОМИСИЈЕ 

             Ахмед Јаловичић                                                        Милош Јовановић 
 

 

 

 

 

 

 



 5 

 


